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Hei, 
Har noen saker fra FAU Sagstad Skule som vi lurer på om Kommunen har anledning å se på. 

 Har kommet henvendelse fra foreldre om barn som opplever tungtransport på vei 
til/fra skulen.  Dette skjedde for 2-3 veker sida og oppleves som skummelt.  

o Kjenner kommunen til om det er andre byggeaktiviteter (private) i/rundt 
Bustølvegen som medfører tungtransport? 

o Har kommunen anledning å sjekke dette og evt. innføre samme "regler" som 
utbygger for skuleplassen har, med ingen tungtransport i tida som Elevene 
går til/fra skulen. 

 Trafikksituasjonen ved skulen ifm. bringing/henting er ofte uoversiktlig selv om det er 
gjort gode tiltak for å forbedre dette fra kommunen sin side.  Sagstad Skule (og 
FAU) har også informert godt om kjøremønster og oppfordra foreldre til å la barna 
gå.  Likevel er det utfordringer her.   

o Har kommunen anledning å se på dette, gjerne observere kjøremønster en 
morgen mellom 8:15 og 8:35 og vurdere evt. ytterligere tiltak for å forbedre 
dette? 

o F.eks. forbudskilt mot U-sving 
 Det er kommet inn en henvendelse på at den opprinnelige planen ifm. utbedring av 

busslomma inneholdt opparbeidelse av en sti fra P-plass til fortauet, der alle i dag 
bruker å gå. 

o Er det mulig for Kommunen å se på om det lar seg gjøre på en enkel måte å få 
laget en enkel sti nå ifm. pågående gravearbeid på skulen? 

o  



Mvh. 
Kåre Frøland 
FAU trafikk, Sagstad skule 


